
ZÁPIS č. 13  

z řádného zasedání Výboru pro sport  

Zastupitelstva Statutárního města Liberec 

 ze dne 27. listopadu 2019 
 

 

Přítomni: Ing. et. Mgr. Jan Kubeš, Mgr. Petr Čadek, Ing. František Příhoda, Petr Strnad, Jiří Veverka, 

Mgr. Vít Zákoucký, MUDr. Jan Mečl, Mgr. Vladimír Vrabec, Ing. Jakub Vytiska, Ing. Martin Ditrich 

Omluveni: Mgr. Renáta Balašová, Petr Balous, Josef Holický, Lukáš Pohanka 

Hosté: PhDr. Mgr. Ivan Langr, Mgr. Michael Otta  

 

Průběh jednání 

Na úvod zasedání konstatoval Jan Kubeš, místopředseda Výboru pro sport Zastupitelstva SML (dále 

jen výbor), přítomnost 10 členů výboru a tím i jeho usnášeníschopnost.  

 

1. Program zasedání.  

Úvodní informaci k předloženému materiálu přednesl Jan Kubeš, místopředseda výboru. Následně 

bylo hlasováno o návrhu programu 13. zasedání konaného dne 27. 11. 2019. Po projednání schvaluje 

program zasedání. 

 

Program Výboru pro sport 

 

1) Statut Dotačního fondu SML (kritéria pro hodnocení), 

2) Sportoviště – stav versus dotační tituly, 

3) Materiály k projednání do ZM, 

4) Různé 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 
2. Volba ověřovatele zápisu.  

V souladu s jednacím řádem navrhl Jan Kubeš, místopředseda výboru, aby se ověřovatelem zápisu 

stali pan Jan Kubeš a Vít Zákoucký. Oba se svou nominací vyslovili souhlas.  

Výbor pro sport SML po projednání schvaluje Jana Kubeše a Víta Zákouckého ověřovateli zápisu ze 

13. zasedání Výboru pro sport SML konaného dne 27. 11. 2019. 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

3. Statut Dotačního fondu SML (kritéria pro hodnocení), 

 
Členům výboru byl představen 17. 10. 2019 návrh nového statutu Sportovního fondu včetně návrhu 

vyhlášení programů. Statut výboru představil Mgr. Michael Otta s panem náměstkem Langrem.  

Na tomto zasedání se probíraly připomínky členů Výboru pro sport k jednotlivým kritériím. Na 

následujícím jednání výboru se budou probírat další možné kritéria hodnocení žádostí pro rok 2020 a 

jejich bodové škály. 

 

Výbor pro sport se usnesl, že pro rok 2020 bude do statutu Sportovního fondu začleněno 

následující: 

 

 Počet programů 2 (6.1 a 6.2) 



 Počet podaných žádostí v rámci dílčího fondu budou max. 3 za jednoho žadatele (jedno IČO) 

a to v rozdělení: 1x Pravidelná činnost dětí a mládeže + 2x Jednorázová sportovní akce 

 V roce 2020 bude vyhlášeno pouze 1 kolo žádostí jak na pravidelnou činnost, tak i na 

jednorázové sportovní akce  

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 Pojem „jedna žádost na akci“, znamená jedna akce, která může být i vícedenní, avšak není 

v několika dnech na sebe nenavazujících. 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 8 1 1 0 PŘIJATO 

 

Kritéria programů: 

 

1. Akce, kde se vybírá vstupné či je účast na akci zpoplatněna, získá nižší počet bodů, než 

akce bez vstupného.  

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 7 2 1 0 PŘIJATO 

 

2. Uznatelné výdaje v programech 6.1 a 6.2 – osobní náklady mohou tvořit max. 40% 

skutečných celkových způsobilých výdajů. Ostatní navrhované omezení budou 

vypuštěné z vyhlášení. 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 8 1 1 0 PŘIJATO 

(V průběhu jednání odešel člen Výboru MUDr. Jan Mečl a Jiří Veverka) 

3. Žadatel působí v oblasti sportu na území města Liberec  

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 7 0 1 0 PŘIJATO 

 

4. Počet účastníků na akci (čím více účastníků, tím vyšší počet bodů) 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 7 0 1 0 PŘIJATO 

 

 

 



5. Žadatel pořádá každý rok další sportovní akce v Liberci (čím více akcí, tím vyšší počet 

bodů) 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 7 0 1 0 PŘIJATO 

 

4. Sportoviště – stav versus dotační tituly 
Člen Výboru pro sport Mgr. Vít Zákoucký představil náklady Atletický klub AC Slovan Liberec z.s. 

do vybavení atletického stadionu.  

 

Téma atletického stadionu bude zahrnuto na nejbližší jednání výboru. 

 

5. Materiály k projednání do ZM 

 

Návrh na čerpání hodin Veřejné služby dle Koncesní smlouvy za I. pololetí roku 2020  
Výboru pro sport byl předložen Návrh na čerpání hodin Veřejné služby dle Koncesní smlouvy za                  

I. pololetí roku 2020.  

Na toto téma proběhla diskuze. 

- Jiný systém přerozdělování  

- Vyvolání jednání se SFM 

- Přizvání pana Karbana na jednání Výboru v prosinci 

 

Místopředseda dal o tomto návrhu hlasovat. Návrh byl schválen. 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 8 0 0 0 PŘIJATO 

 

Předložení materiálů do Rady města 
Členové výboru souhlasí s materiály, které jim byly prezentovány a budou předloženy na ZM dne               

28. 11. 2019 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 8 0 0 0 PŘIJATO 

 

6. Různé  

Na závěr proběhla diskuze na téma koncesní smlouvy se SFM Liberec, s.r.o, a 

případné alternativy provozu a záchrany atletického stadionu a Svijanské arény.  
Členové Výboru pro sport navrhli témata na další zasedání Výboru: 

 

- SFM - čerpání volných hodin (jiný systém na rozdělování) 

- Projekt „Liberec v pohybu“ 

- Investiční plán  

- Koncesní smlouva a její plnění 

- Provozování bazénu od 30. 6. 2020 

 

 

Zapsala: Renáta Balašová Jan Kubeš Vít Zákoucký 

Šárka Mizerová 
referent oddělení kultury a 

sportu 

Předsedkyně Výboru 

pro sport 
Ověřovatel zápisu Ověřovatel zápisu 



 


